
Zápis ze schůze VK Dubské skály konané dne 18.5.2012 

 

Přítomni: O. Cihelna st.,  O. Cihelna ml., J. Šťastný, L. Martínek, J. Kunzo, J. Chrpa,  

P. Henke, J. Guttenberg, Radek Mikuláš 

 

Nepřítomni: Karel Berndt, Vojtěch Král, Václav Heininger, , Roman Líbal, Vladimír Strnad, 

Zděnek Hubka 

 

Návštěva: Václav Nekvasil 

 

Program schůze: 

1. Kontrola zápisu ze dne 5.11.2011  - bez připomínek 

 

2. Opravy a doplnění adresáře OVK Dubské skály, opravy a doplnění textů v průvodci 

oblasti Dubské skály, provedl O. Cihelna st – stav trvá 

 

3. Zjištění stavu skladu Horolezeckého průvodce Dubské skály ve skladu spol. Vo-dka 

a.s. pověřen Hubka Zděnek – stav trvá. Dne 18.6.2012 zjistil stav Cihelna Otto a to 

115 ks skladem. 

 

4. Materiál do skal: 

 

z požadovaných věcí na r.2011 bylo do OVK Dubské skály vydáno 

krabice velká – 20ks 

dobírák – 26ks 

 

z požadovaných věcí na r.2012 bylo do OVK Dubské skály vydáno: 

stěnový kruh – 25ks 

Chemická malta – 12ks 

Vrták 24mm – 2ks 

 

Stávající požadavek – zatím nedodáno: 

Chemická malta 13ks 

Stěnový kruh 25ks 

 

5. nově požadovaný materiál do Dubských skal: 

 

Stěnový  kruh 20ks pozink 

Slaňovací kruh 10ks 

Vytírací kartáč 4ks 

Krabice velká 30ks + doobjednání za rok 2011 – 20ks 

Chemická malta 25ks + brigáda pro rok 2012? 

Vrták 24mm 1ks 

Borhák 30ks 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

6. výhled požadavku na cca 5 – 10 let ohledně slaňovacích kruhů speciálně vyráběných 

pro oblast Dubské skály. 

OVK požaduje s výhledem do 10ti let 100ks kruhů a to: 

Dle 1 návrhu – 50ks  

Dle 2 návrhu – 50ks. 

 

7. Vydaný materiál správcům Dubských skal: 

 Krabice s knihami 

 Josef Kunzo – 10 ks 

 Radek Mikuláš – 5 ks 

 Jiří Guttenberg – 5 ks      

       

 Dobíráky 

 Josef Kunzo – 5 ks 

 Jaroslav Šťastný – 2 ks 

 Jiří Guttenberg – 5 ks 

 

 Lepidlo + špičky 

  Josef Kunzo – 2 tuby 

  Václav Heininger – 3 tuby 

 

 

8. Předseda OVK Dubské skály všechny upozornil, že v Praze smí vyzvedávat materiál 

do skal jen K. Berndt, či člen OVK, který bude určen předsedou OVK. 

 

9. Dotaz na CVK – jsou nějaké slevy na materiál včtně lepidel na nové cesty? 

 

10. k dotazu, či připomínce V. Strnada ohledně souřadnicového systému – protože jsme 

nedostali od CVK žádnou odpověď, členové OVK rozhodli,že budeme 

používatVGS84 – stejný systém, co je používán při Geocachingu.   

 

11. K dotazu o vyfasování GPS pro OVK bylo slíbeno V. Volfem, že každá OVK může 

dostat 1ks GPS. 

 

12. Dotaz na CVK – budou nebo jsou řešeny tabule do oblastí? Zjistí O. Cihelna st. na 

CVK. 

 

13. Josef Kunzo si připraví brigádu ve své oblasti. 22.6.2012 navrhuje Otto Cihelna 

brigádu realizovat a to nejpozději do poloviny října 2012. Tím pádem by mohlo 

proběhnout i podzimní zasedání schůze v tomto termínu. 

PROSÍM O BRZKÉ VYJÁDŘENÍ ČLENŮ OVK K TERMÍNU, TAK ABY MĚL 

JOSEF DOSTATEK ČASU NA PŘÍPRAVU!!! Na moji e-mail. adresu: 

otto.cihelna@post.cz 

 

14. Příští schůze OVK se bude konat dne 17.11.2012 v Heřmánkách 

 


